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a být prospěšná nejen své rodině, ale 
i našemu městysi.

Po čtyřech letech rodičovských povin-
ností se však chystám vrátit zpět do 
pracovního procesu. Těším se na nové 
výzvy, které mě čekají, a na další etapu 
svého profesního života. Kam mě vítr 
zavane tentokrát se zatím nechám překva-
pit. 

Tímto bych ráda udělala tečku za 
příběhem a zároveň vás srdečně pozvala na 
další akce, které připravuje naše kulturní 
komise. Mám hlavu plnou nápadů a těším se 
na jejich realizaci, abychom společně mohli 
prožívat krásné chvíle a obohatit naši obec o 
další zajímavé aktivity. Těším se, že se  
setkáme tam, nebo třeba každé pondělí v 18 
hodin v Sokolovně na cvičení s Kamilou. 

Ptala se Věra Miškovská

Ohlédnutí za 37. ročníkem 
festivalu Červenopečecká pecka

Letošní Pecka se uskutečnila v pátek 21. 6. 2024 a i přes velmi 
nepříznivou předpověď počasí jsme se po lehkém dešti na začátku dočkali příjemného 
a teplého večera. I proto je škoda, že celková návštěvnost byla letos opět velice nízká. 

Drakiáda pořádaná kulturní komisí - foto autor

estival zahájily domácí Trampoty, Fkteré s přehledem vystřihly své 
půlhodinové vystoupení a pozvaly všechny 
přítomné na své blížící se 50. narozeniny, 
které oslaví příští rok v srpnu. Po nich k nám 
z Lokte zavítal písničkář Vojta Kiďák 
Tomáško. Rusty Strings je místní kapela, 
která se věnuje hlavně bluegrassu. Ve 
složení mandolína, housle, kontrabas, 
kytara a banjo posluchačům nabídli velmi 
energické vystoupení, ke kterému skvěle 
ladil zpěv na jeden prostorový mikrofon. 
Dočkali se bouřlivého potlesku a diváky 
potěšili ještě jedním přídavkem. 

Poprvé k nám přijela kapela, která si říká 
Třetí Míza. Sedmičlenné uskupení, kde 
dominují ženy, předvedlo vlastní písně se 
skvělými vícehlasými vokály s nádechem 

Trampoty patří k zakladatelům festivalu - foto Milan Pospíšil

Moderování přešlo z otce na syna - Pepa Voda ml.

country, hlavně folku a občas i bluesu. Na 
závěr večera vystoupila folková kapela s 
názvem Žamboši, která svůj repertoár opírá 
o původní tvorbu Jana Žambocha. Tato 
kapela získala třikrát cenu Anděl v kategorii 
folk a nabídla efekty nadupanou muziku, 
která mohla potěšit i náročnější posluchače.

Přes široký a věřím i kvalitní program 
nemohu festival hodnotit pozitivně a musím 
říct, že mě jako pořadatele mrzí slabá 
návštěva a předkládá úvahy k zamyšlení. 
Ráda bych ještě touto cestou uvedla, že 
náklady spojené s organizací jsou každým 
rokem vyšší a bohužel se to muselo odrazit 
i na výši vstupného. Pro představu honorář 
jen za hlavního hosta se vždy pohybuje přes 
30 000 Kč. Celou organizaci festivalu 
dělám ve svém volném čase bez nároku na 

Žamboši, hlavní hvězda večera - foto M. Pospíšil

odměnu a pouze proto, že bych tuto 
dlouholetou tradici chtěla pro Červené 
Pečky udržet i do budoucna a přispívat tak 
do kulturního dění v obci. Bohužel bez Vás, 
návštěvníků, to v případě dalšího slabého 
ročníku již nebude možné.

Za dlouholetou spolupráci a podporu 
bych velice ráda poděkovala Městysu 
Červené Pečky, středisku Junáka Červené 
Pečky, Radkovi Šťastnému a Milanovi 
Pospíšilovi.

Alžběta Kosinová Sosnovcová
ZZZ.cervenopececka-pecka.cz

Písničkář Vojta Kićák Tomáško - foto Milan Pospíšil Skupina Třetí Míza - foto Milan Pospíšil

Divácká kulisa letos nebyla příliš 
početná - foto Milan Pospíšil
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